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Jaarverslag Boekender Belang over het jaar 2022 
 
Het betreft het 73e jaar van het bestaan van onze vereniging Boekender Belang. 
 
Bestuurssamenstelling 
Volgens het rooster van aftreden/herkiezen staan Peter Titulaer, Dree Kuipers en Henk Teunissen 
in 2022 op de lijst. Peter en Dree stellen zich beiden niet herkiesbaar. Peter en Dree worden 
beiden bedankt voor hun jarenlange inzet voor Boekender Belang, zijnde voorzitterschap en 
penningmeester. 
Henk Teunissen is aftredend en herkiesbaar. Henk wordt bij acclamatie herkozen in het bestuur. 
Het bestuur draagt Peter Delissen en Mark Steegh voor als kandidaat bestuursleden. Er hebben 
zich verder geen kandidaten gemeld. Peter en Mark worden door de vergadering in het bestuur 
gekozen. 
De bestuurssamenstelling bestaat in 2022 uit de volgende personen: Frans Gubbels (voorzitter), 
Harry Verstegen (secretaris), Huub Willems (penningmeester), Peter Delissen, Wilmie Fleuren, 
Wendy Heuvelmans, Karin Niessen, Mark Steegh, Henk Teunissen (bestuurslid). 
 
Jaarvergadering 2022 over 2021 
De jaarvergadering werd bijgewoond door circa 34 belangstellenden. Aan de orde kwamen: 

• Bestuursverkiezing en -samenstelling 
• Het jaar-, financieel- en kascommissie verslag over 2020-2021, de benoeming van de 

nieuwe kascommissie en de donatieronde 
• Informatie/mededelingen door de wijkagente bij de politie, Jeannette Janssen 
• Toelichting over verkeerszaken in ons dorp met oa. verbreding van de op-/afrit en 

beplanting van de geluidschermen van de A73, snelheid, gevaarlijke verkeerssituaties, 
bermen, onderhoud 

• Groenvoorziening, zijnde oa het natuurparkje/”educatiebos” nabij het Koelbroek, groene 
zone rond de Boekend 

• (Jeugd)activiteiten met oa. Sinter-Merte, Sinterklaas, Koningsdag 
• De situatie van eventuele overlast op het Boosterveldje 
• Digitale nieuwsbrief 
• Gelden van de Stichting muziekfonds Boekend van de gestopte Harmonie Boekend 
• De Samenlevingsagenda van de Gemeente Venlo 
• Toelichting mbt de windturbines, burgerparticipatie en het leefbaarheidsfonds door  Peter 

Pasmans, Peter Peeters, Monique Zegveld (SamenStroom) 
• Rondvraag met hierin een aantal vragen en opmerkingen rond actuele zaken van de 

Boekend ( oa status kerk, woningbouw, recreatie, activiteiten)  
 
Het jaar 2022 door 

• In 2022 is het bestuur zeven maal bij elkaar geweest voor een bestuursvergadering. Deze 
vergaderingen vonden plaats in de Boostenhof.  
o Begin maart 2023 is de kascontrole 2022 door de kascontrolecommissie (Piet Billekens 

en Wil Peters) uitgevoerd. 
o Boekender Belang heeft een aantal aandachtsgebieden in een aantal werkvelden 

gerubriceerd en haar werkzaamheden hierin verdeeld onder de bestuursleden. 
Werkvelden zijn: voorzitter, secretariaat, penningmeester, ruimtelijke ordening, verkeer 
en veiligheid, activiteiten, communicatie, coördinatie, werkgroep leefbaarheidsfonds. 

o Het bestuur heeft een aantal mensen benaderd of er interesse is in deelname in het 
bestuur. Deze mensen hebben enkele vergaderingen bijgewoond. Tot dusver zijn nog 
geen mensen gevonden. 



2 

 

• Sinds 27 september 2022 moeten organisaties in Nederland UBO's (‘ultimate beneficial 
owner’) in het UBO-register inschrijven. Het register volgt uit de Europese vijfde anti-
witwasrichtlijn en moet financieel-economische criminaliteit tegengaan, zoals witwassen 
van geld, belastingontduiking, fraude en financiering van terrorisme. Alle bestuursleden van 
Boekender Belang zijn in het UBO-register (Ultimate Beneficial Owners) opgenomen.  
 

• Bekostiging wijk- en dorpsraden / begrotingsoverschot Gemeente 
Een afvaardiging van Boekender Belang is bij de bijeenkomst vanuit de VVD over het 
begrotingsoverschot van de Gemeente geweest. Hier waren mensen uit, en dicht betrokken 
bij, de diverse wijkraden aanwezig. Er zijn diverse ideeën geopperd om het geld te gaan 
besteden. VVD gaat een nieuwe motie indienen. De Raad zal hierover een oordeel gaan 
afgeven. Dit traject loopt. 
 

• Donateursactie 
 De gebruikelijk te houden donateursactie van Boekender Belang is na de Corona pandemie 

ook in 2022 afgelast, dit ook vanwege onze huidige financiële situatie en na goedkeuring in 
de jaarvergadering over 2021. Een vrijwillige bijdrage overmaken via bank (NL25RABO 
0107739542) kan echter altijd. 
 

• Activiteiten 
o Sinter Merte was op vrijdag 4 november en is goed en druk bezocht. Een stukje 

muzikale omlijsting werd verzorgd door de Blerickse Herten. 
o Sinterklaas was op zondag 27 november in de kerk. Deze activiteit is ook goed 

verlopen. We hadden voor het eerst ´roetveegpieten mee uit Spanje´. Deze keuze nav 
een bestuursbesluit voor invulling in de Boekend omtrent deze landelijke pieten 
kwestie. 
Sinterklaas, kan volgend jaar niet meer in de kerk. Alternatieven worden besproken. 

o Dit jaar is er geen Groeëte Bookend Battle geweest ivm te weinig aanmeldingen voor 
deze activiteit.  

o Koningsdag, woensdag 27 april is goed verlopen en ook druk bezocht. Er is gelobbyd 
voor mensen om deze dag  mee te gaan organiseren in de toekomst.  

 
• Windturbines  –  werkgroep Leefbaarheidsfonds 

o In januari is er een bijeenkomst geweest met Samenstroom. Samenstroom heeft hierin 
haar ideeën over de tijdslijn en wijze van verdeling van het omgevingsfonds van totaal 
€500.000 over de regio’s besproken. Het fonds is in 3 gelijke delen gesplitst en wordt 
verdeeld over de regio “Noordkant van het park”, Boekend en Klingerberg. In deze 
regio’s kunnen initiatieven worden opgehaald die gefinancierd kunnen worden van dit 
geld. Er zijn meerdere methoden van initiatieven ophalen en geld toekennen aan de 
opgehaalde initiatieven die besproken zijn. 

o In de werkgroep leefbaarheidsfonds zitten de volgende personen: Frans Gubbels, Henk 
Teunissen (BB), Freek Kusters, Wie Peeters, Wil Peters.  
De nadruk van de werkgroep leefbaarheidsfonds, in samenwerking met SamenStroom, 
ligt op om zich vooral bezig te houden met hoe het proces dient te verlopen om tot een 
goede besteding van de gelden te komen.  
Tot 26 juni was er tijd voor ideeën in te dienen. Ideeën mogen niet politiek van aard, 
commercieel en/of van religieuze aard zijn. Er zijn 60 formulier ideeën geretourneerd.  
De ingediende voorstellen zijn gegroepeerd. Een aantal voorstellen konden direct bij de 
Gemeente worden neergelegd, bijvoorbeeld zaken over verkeersveiligheid. Bij 
‘onvolledige voorstellen’ is aan de indiener gevraagd het voorstel alsnog verder uit te 
werken. 
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De bedoeling is dat er zoveel mogelijk inwoners profiteren en niet alleen een beperkte 
groep. Naar verwachting zal het traject van idee plus kostenraming, naar plan van 
uitvoering, uitvoering en realisatie, langer gaan duren dan van tevoren was ingeschat. 
De werkgroep is enigszins vast gelopen; er zijn meer plannen aangevraagd, dan er geld 
is. Het idee is om het geld te parkeren in een fonds, om tijd te winnen en meer 
draagvlak te krijgen onder de bewoners van de Boekend. Dit wordt nu verder ingevuld. 
Op donderdag 12 januari 2023 is er een bijeenkomst over het geld uit het 
leefbaarheidsfonds. 

 
• Wegen/verkeer/veiligheid 

o Met raadsleden Ruud Rutten en Hay Janssen is overleg geweest over de 
verkeersveiligheid in de Boekend. Dinsdag 20 december was er een 
bijeenkomst/werkbezoek met een deel van de Gemeenteraad over de verkeersveiligheid 
in de Boekend, waarin dit onderwerp verder is besproken en bekeken hoe hier verder 
invulling aan gegeven kan worden. 

o Met de Gemeente is regelmatig contact over snelheid, gevaarlijke verkeerssituaties, 
bermen, onderhoud, etc. 

o De slechte staat van de bermen van de Geliskensdijkweg, met name vanaf  “Van 
Susteren” tot aan de aansluiting met de Eindhovenseweg, is nu eindelijk aangepakt. 

o Er hebben weer 3x een aantal weken (feb. Jul. okt.) snelheidsdisplays op 2 plekken in 
de Boekend gestaan. Dit ter bewustwording van je snelheid. Dit zal in 2023 weer 
vervolg krijgen. 

o Via de Gemeente is actie gevraagd naar de mogelijkheid om de geluidsschermen langs 
de A73 met klimop te laten begroeien. Dit loopt nog. 

o Parkeerplaats Monkeytown + de carpoolplaats bij het gebouw van Rijkswaterstaat zijn 
onder de aandacht gebracht voor surveillance door de politie ivm veiligheid. 

o Op het Boosterveldje doen zich al enkele jaren weinig tot geen (geluids)overlast 
problemen meer voor. 

o Voor de Boekend een nieuwe (waarnemend) wijkagent. Roel Heijnen. Hij is dit sinds 
maart 2022. Roel heeft meerdere wijken en is als wijkagent ‘zichtbaar’ aanwezig. De 
probleempunten, zoals parkeerplaats VCH, Boostenhof en crematorium, de 
doodlopende weg voorbij de Stroezelhut worden bij de surveillanceroute reeds 
meegenomen. Er is ook contact met de straatcoaches, Groene Brigade en 
StaatsBosBeheer. 

o Er is contact met de Gemeente over de geuroverlast van 1 augustus. Overleg heeft 
overleg plaats gevonden met Hans Boonen (Toezichthouder milieu Gemeente Venlo) en 
de veiligheidsregio. Als alles volgens de vergunning gaat, mag er enige overlast zijn. 
Het was nu echter al de 3e keer dat zich zoiets voordoet. 

o Er is vergunning voor aangevraagd door MonkeyTown voor een trampolinehal. 
Trampoline hal komt hierbij in de bestaande hal bij Health & RacketClub. 
Tegen het besluit omgevingsvergunning trampolinehal is door Boekender Belang 
bezwaar aangetekend. Grootste zorg hierbij is de parkeergelegenheid die naar alle 
waarschijnlijkheid te klein zal zijn, waardoor er auto´s langs de al zo drukke 
Heymansstraat geparkeerd gaan worden, met als gevolg nog meer verkeersoverlast en 
de verkeersveiligheid wordt een nog groter zorgpunt.  
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• Kerk en herbestemming kerk 
o Het kerkplein is met bloembakken verfraaid nav van een idee/voorstel hierover. 
o Rond Kerst hebben we weer kunnen genieten van de sfeerverlichting in de 2 bomen bij 

de kerk. 
o De kerk gaat uit haar eredienst worden onttrokken en krijgt herbestemming 

appartementen. Over deze voornemens van het kerkbestuur is 22 september in onze 
Kerk een hoorzitting geweest. Op 10 november heeft Boekender Belang een verdere 
toelichting met Parochiefederatie en de potentiële koper (Lebe Group, verhuurbedrijf 
voor vastgoed in Venlo) gehad. We hebben toen ontwerptekeningen gezien; er zijn 
plannen voor 7 appartementen. Deze plannen waren nog niet definitief naar de 
Gemeente gestuurd. De plannen zijn eerst 12 januari 2023 aan de bewoners van de 
Boekend gepresenteerd in een bijeenkomst in Boostenhof.  

o Ten aanzien van de herbestemming van de kerk is ook informatie ingewonnen via de 
Vereniging Kleine Kernen Limburg; bijeenkomst 25 juni bijgewoond. 

 
• Wonen 

o Voor wat betreft de woningbouw is Boekender Belang in gesprek met de Gemeente. 
Er is gesproken met Suzanne Basting en Charles Basten. (beleidsadviseurs Wonen). 
Voor Boekend is er groei voor 36 huizen mogelijk. Contouren liggen vast, maar kunnen 
aangepast worden. De Gemeente faciliteert. Wat er eventueel gebouwd wordt, ligt aan 
de markt. 

o Het zou goed zijn als er een woonvisie voor de Boekend komt ook ivm invulling 
terreinen Wallabys, VCH en Hockeyclub als deze hun huidige functie verliezen. Dus aan 
de slag gaan met een dorp ontwikkelingsplan, samen met de Gemeente en Boekender 
Belang. Laatste bestemmingsplan is van 2010.  

 
• Energie en verduurzaming 

o Webinars “besparen op de energierekening” worden opgevolgd door Boekender Belang. 
o Er is overleg geweest met wethouders Gemeente, Jacques Smeets en Marij Pollux over 

oa drukte Heymansstraat, de groene gordel (natuur) van de Boekend, beschikbaarheid 
woningen voor starters en senioren, verduurzaming en energiezaken in de Boekend.  

o Bas van den Akker Gemeente Venlo is geweest. Er zijn vele mogelijkheden om te 
verduurzamen. Er moet een onafhankelijk advies komen voor bewoners. Energie 
collectief opwekken en aan bewoners verkopen (Collectieve warmtevoorziening). Echter 
een collectieve warmtevoorziening voor de Boekend wordt lastig. Er zijn ook genoeg 
andere ideeën, zoals bijvoorbeeld een deelauto. Er gaat/is een werkgroep mee aan de 
slag. Er nemen 5 personen deel in de werkgroep verduurzaming (“Boekend Energie”): 
Hay Lamber, Robbert van Leeuwen, Roger Gubbels, Han Kok. Peter Delissen namens 
Boekender Belang.  

o Er is ook contact geweest met de werkgroep Klimaatcommissie Hout-Blerick over 
verduurzamen. 

 
• Communicatie. 

o Vanuit de Gemeente is er een bijeenkomst geweest over communicatie en 25 jaar 
wijkoverleggen en dorpsraden. We hebben deze  bijgewoond. Er waren vijftien 
wijkoverleggen aanwezig, een toespraak door de wethouder en gelegenheid tot 
netwerken. 

o De digitale Schakel nieuwsbrief is 17 maal uitgekomen in 2022.  
Er wordt na de ‘Corona tijd’ bijna geen copy aangeleverd, omdat het verenigingsleven 
grotendeels heeft stil gelegen in die tijd. Hopelijk gaat er vanuit het verenigingsleven 
weer meer copy aangeleverd worden, zodat de digitale Schakel nieuwsbrief met 
regelmaat blijft verschijnen. 
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o Er is gekeken naar een nieuwe App voor informatie, oa activiteiten van verschillende 
verenigingen uit de Boekend, nieuwsbrief Boekender Belang, ideeën bus, foto’s, 
afvalkalender groene/grijze container. Er is en wordt met de Boekendse verenigingen 
(oa. 55+, Biljartclub, Jeugdclub, Tennisclub, Volleybalclub, Worteleschrabbers, Zij 
Actief) gekeken of zij gebruik willen gaan maken van een App/behoefte peilen. 
Er wordt nog gezocht naar een goede invulling/oplossing hiervoor. 

• Groenvoorziening en wandelroutes 
De Wandelroutes worden onderhouden door onze vrijwilligers.  

• Ophalen zwerfvuil 
Dit wordt uitgevoerd door enkele verenigingen van de Boekend.  

 
Slotwoord 
Het bestuur van Boekender Belang/Dorpsraad Boekend, bedankt iedereen die zich afgelopen jaar 
vrijwillig heeft ingezet voor ons dorp Boekend. Te noemen zijn oa. de vrijwilligers die betrokken 
zijn bij het leefbaarheidsfonds vanuit de geplaatste windturbines, verduurzaming/energie, de 
wandelroutes, het ophalen van zwerfvuil en het vervaardigen van de (digitale) 
Schakel/Nieuwsbrief. 

Namens het bestuur van Boekender Belang / Dorpsraad Boekend, 
Harry Verstegen, secretariaat 


